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 Protokół nr 82/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 28 listopada 2016r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, M. Buliński, B. Grzywacz. 

Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 75/2016. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. 

Stajszczak, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie udzielenia upoważnienia dla Dyrektora  i Wicedyrektora Zespołu Szkół im. 

C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim do podjęcia i przeprowadzenia negocjacji 

wniosku o dofinansowanie projektu pt; „SOUL – Szkoła Otwartych Umysłów 

Licealistów”.  

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Domżalska poinformowała, że w poprzednim projekcie uchwały był wpisany dobry 

numer konkursu, była pomyłka w piśmie z Urzędu Marszałkowskiego. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie unieważnienia otwartego naboru na partnera do wspólnego przygotowania i 

realizacji projektu pt. „Centrum Edukacji Technicznej – inteligentna specjalizacja dla 

potrzeb rynku pracy ”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Domżalska poinformowała, że w dniu dzisiejszym zebrała się komisja konkursowa, nie 

wpłynęła żadna oferta na partnera do w/w projektu. W związku z pismem pana Mirosława 

Wodary – dyrektora ZSZ, stanowiącym załącznik nr 3, przygotowano uchwałę o 

unieważnieniu otwartego naboru na partnera.  

/na posiedzenie wszedł pan Mirosław Wodara – dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych z/s w 

Kurzętniku oraz pani Anna Faltynowska – pracownik ZSZ/ 
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Pan Wodara poinformował, że po analizie dokumentacji konkursowej stwierdzono, iż 

wyłoniony partner nie realizowałby żadnego punktu z projektu. Dlatego też jest propozycja, 

żeby unieważnić nabór na partnera do wspólnego przygotowania i realizacji projektu.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu pt; „Centrum Edukacji Technicznej – 

specjalizacje dla potrzeb rynku pracy. ” oraz upoważnienia Dyrektora  Zespołu Szkół 

Zawodowych im. Noblistów Polskich w Kurzętniku”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pan Wodara poinformował, że w projekcie uchwały jest błąd, ponieważ Zespół Szkół 

Zawodowych nie ma nadanego imienia, tylko technikum, zasadnicza szkoła zawodowa oraz 

szkoła policealna ma nadane imię tj. „ im. Noblistów Polskich”. 

W związku z powyższym dokonano wykreślenia zapisu: „im. Noblistów Polskich” w tytule 

uchwały w § 3 i w § 4 uchwały. 

Pani Domżalska poinformowała, że wniosek zostanie złożony w dniu dzisiejszym do Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Dodała, że całkowita wartość 

projektu będzie wynosić 873 826,03 zł, w tym wnioskowana kwota we wniosku 

konkursowym wynosi 786 443,42 zł, wkład własny w okresie realizacji projektu wyniesie 

87 382,61 zł ( w tym w roku 2017  kwota 82 382,61 zł z czego kwota 33 006,79 zł 

finansowana z kosztów pośrednich projektu i kwota 49 375,82 zł - wkład własny 

Wnioskodawcy oraz w roku 2018 kwota 5 000,00 zł – finansowana z kosztów pośrednich 

projektu). 

Pani Skarbnik poinformowała, że środki na wkład własny na dzień akceptacji przystąpienia 

do projektu w wysokości 49 375,82 zł znajdują się w budżecie szkoły.  

Pani Domżalska poinformowała, że w paragrafie dotyczącym upoważnienia dyrektora do 

składania oświadczeń woli oraz wszelkich czynności związanych z wdrażaniem i realizacją 

projektu jest również wpisany zapis dotyczący podejmowania i przeprowadzenia 

ewentualnych negocjacji wniosku o dofinansowanie.  
 

Wniosek o dofinansowanie projektu stanowi załącznik nr 4. 

Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

/pani J. Domżalska i pan M. Wodara opuścili posiedzenie Zarządu/ 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wprowadzenia zmian w Regulaminie Organizacyjnym Domu Pomocy 

Społecznej w Grodzicznie. 

/na posiedzenie wszedł pan Grzegorz Januszewski – dyrektor DPS w Grodzicznie/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pan Januszewski poinformował, że na podstawie decyzji Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego, która stanowi załącznik nr 5, dokonano zmian w regulaminie organizacyjnym 

oraz w statucie Domu Pomocy Społecznej. Wyjaśnił, że Wojewoda zezwolił na prowadzenie 

Domu Pomocy Społecznej dla osób w podeszłym wieku (40 osób) oraz osób przewlekle 
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somatycznie chorych (14 osób). Dodał, że w związku z powyższą decyzją zwiększy się 

zatrudnienie o 2,8 etatu. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz,  M. Buliński. 
 

/pan G. Januszewski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie ostatecznego rozliczenia dotacji podmiotowych przekazanych dla 

Niepublicznego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych LOGOS w 2016r. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska - naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Orłowska poinformowała, że dotacja przekazana w 2016 r. Niepublicznemu Liceum 

Ogólnokształcącemu dla Dorosłych „LOGOS”, które prowadzi EURO CONSULTING         

Sp. z o.o. w wysokości 18 372,17 zł została ostatecznie rozliczona. Dodała, że w związku z 

rozliczeniem dotacji została przeprowadzona kontrola i nie stwierdzono nieprawidłowości.  

Nadmieniła, że z dniem 01.12.2016r. w/w szkoła zostanie zamknięta.  

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/ 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. 

Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego. 

 

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 6. 

 

Pani Wicestarosta poinformowała, że odesłany został list intencyjny z Zarządu 

Wellenbrecher, natomiast nie wpłynęło jeszcze podpisane rozwiązanie umowy partnerskiej. 

W związku z powyższym przygotowane zostało pismo do Zarządu Wellenbrecher, które 

stanowi załącznik nr 7, z prośbą o odesłanie podpisanego egzemplarza porozumienia. 

 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu i przejął prowadzenie obrad/ 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego Nr 102 w budynku 

administracyjno -biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Maria Zielińska – inspektor w Wydziale Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Zielińska poinformowała, że wpłynął wniosek pani Marzeny Górnej i pani Urszuli 

Moeller, stanowiący załącznik nr 8, w sprawie przedłużenia umowy najmu lokalu na kolejne 

3 lata. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

/pani M. Zielińska opuściła posiedzenie Zarządu/  

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów – 

Zarząd Rejonowy w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania 

publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli realizacji zadania publicznego, który stanowi załącznik 

nr 9. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, A. Stajszczak, 

B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołami kontroli 

planowej i finansowej przeprowadzonej w Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Pani Jeda omówiła protokoły z kontroli planowej oraz z kontroli finansowej, które stanowią 

załącznik nr 10 i nr 11. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem kontroli 

finansowej przeprowadzonej w Zarządzie Dróg Powiatowych z/s w Kurzętniku. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli finansowej, stanowiący załącznik nr 12. 

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się uchwałami Regionalnej 

Izby Obrachunkowej: Nr RIO.IV-0120-299/16 w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim projekcie uchwały budżetowej na 2017 

rok, Nr RIO.IV-0120-300/16 w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 

2034, Nr RIO.IV-0120-301/16 w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

budżetowego przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Powiatu 

Nowomiejskiego na 2017 rok. 
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Pani Skarbnik poinformowała, że wszystkie opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej są 

pozytywne.  

 

Uchwały RIO stanowią załączniki nr 13, 14, 15. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że wpłynęło rozliczenie z Komendy Powiatowej Policji w 

Nowym Mieście Lubawskim, stanowiące załącznik nr 16, dotyczące służb 

ponadnormatywnych w miesiącu październiku na terenie powiatu nowomiejskiego.  

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                 


